
Interpellation.

Vi övar och övar och när det väl händer……

7/1-19

Krisledningsnämnden har övat på scenariot att delar av eller hela Mora skulle 
bli strömlöst, det skulle vara kallgrader och ingen vattenförsörjning. Övningen 
genomfördes med godkänt som resultat.

Men så:
Kvällen 19.00 den 1 januari blev det strömavbrott i västra delen av kommunen 
på grund av stormen Alfrida. Under natten blev det kallare än minus 10.

I Kättbo kom strömmen tillbaks efter drygt en timme. I Gävunda, Siknäs och 
Landbobyn kom strömmen tillbaks 14.00 dagen därpå.

I Siknäs ligger en vårdenhet som är beroende av ström och vatten
Strömaggregat kom fram ca 12 dagen efter. 2 timmar innan strömmen kom 
tillbaks 14.00. Dvs man var utan ström i nästan 17 timmar. Elaggregatet som 
kom från Venjan var överdimensionerat så det höll på att bli brand i 
äldreboendets elcentral. Dessutom stod man utan vatten i 19 timmar. Övriga ca 
200 boende i området var utan vatten och ström hela den här perioden. Vatten 
var på väg ut när strömmen väl kommit tillbaka.

Nu blev det pinsamt verkligt att larm och rutiner helt uppenbarligen inte 
fungerar när det blir verklighet.

 Fråga 1:
Hur avser Krisledningsnämnden att ta tag i frågan och erfarenheterna av detta 
strömavbrott?

 Fråga 2: 
Med tanke erfarenheterna; Kan det vara tänkbart att rent fysiskt se över om 
elcentraler på kommunens enheter kan ta emot ström från elaggregat så att 
elbrand undviks i en krissituation?
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